
 Aan het college van Burgemeester en Wethouders 
 Grote Markt 1 
 9712 HN  Groningen 
 
 Datum: 14 november 2016 
 Betreft: Schriftelijke vragen over het fokbeleid van kinderboerderijen Groningen 
 

 
Geacht college,   
  

Op 16 juni 2016 werd in Amsterdam het Kinderboerderijenbesluit1 gelanceerd, ondersteund door 17 
dierenwelzijnsorganisaties2. Er zijn namelijk veel zorgen over het welzijn van dieren op kinderboerderijen. Zo worden op 
sommige kinderboerderijen bijvoorbeeld sociale dieren als konijnen alleen gehouden, worden zieke dieren niet (goed) 
behandeld en worden elk voorjaar jonge dieren gefokt die vervolgens worden verkocht en daardoor bij opfokbedrijven of op 
de slachtbank eindigen3. Het Amsterdams college heeft inmiddels aangegeven maatregelen te gaan nemen om 
kinderboerderijen diervriendelijker te maken.   
 
Wij als Partij voor de Dieren in Groningen hebben regelmatig de kinderboerderij in het Stadspark bezocht en wij zien niet 
zozeer misstanden. Het lijkt dat de meeste dieren goed behandeld en gehuisvest worden. Helaas horen wij wel geluiden dat er 
ook in Groningen het dieronvriendelijke fokbeleid op kinderboerderijen wordt gehanteerd 4. Hierbij worden er steeds nieuwe 
dieren gefokt, omdat jonge dieren meer bezoekers zouden trekken. Vervolgens worden de jonge dieren naar het slachthuis 
gebracht. Zo hoorden wij dat er op 7 oktober een aantal dieren is afgevoerd, die allen op de slachtbank zouden zijn beland.  
Wij vinden dit vreselijk en kunnen ons niet voorstellen dat het college dit acceptabel vindt!   
 
De Partij voor de Dieren heeft daarom de volgende vragen over kinderboerderijen in Groningen: 

 
 1. Herkent het college de zorgen over het dit dieronvriendelijk fokbeleid? 

2. Is het college op de hoogte van het nieuwe Kinderboerderijenbesluit? Zo ja, hoe beoordeelt het college dit?  Zo nee, 
is het college bereid hiernaar te kijken? 

3. Zijn in 2016 alle Groningse kinderboerderijen en dierenweides gekeurd op dierenwelzijn?   Zo ja, welke 
dierenwelzijnsrichtlijnen werden hiervoor gehanteerd?  Zo ja, welke knelpunten op het gebied van dierenwelzijn zijn 
vastgesteld?  

4. Werden bij deze controles ook de dierenweides en kinderboerderijen betrokken, die onder beheer zijn van 
buurtbewoners, vrijwilligers etc.? Zo nee, waarom niet? 

5. Worden er op dit moment door het college dierenwelzijnsrichtlijnen gehanteerd voor kinderboerderijen, die moeten 
bijdragen aan verbetering van het dierenwelzijn?  Zo ja, welke?  Zo nee, waarom niet? 

6. Is het college bereid de richtlijnen van het nieuwe Kinderboerderijenbesluit te hanteren bij het verbeteren van het 
dierenwelzijn op kinderboerderijen in de toekomst?  Zo nee, waarom niet? 

Concreet zou de Partij voor de Dieren het volgende willen van de kinderboerderijen in Groningen: 
 - dat ze dieren adopteren/redden in plaats van fokken 
 - dat ze permanent verblijf bieden voor de dieren 
 - dat ze dieren steriliseren/castreren 

7. Ziet het college deze mogelijkheden?   Zo nee waarom niet? 
 
Vriendelijke groeten,  
 
Gerjan Kelder 

 
 

 

 

1 http://www.diervriendelijkekinderboerderijen.nl/kinderboerderijenbesluit 

2  http://www.rtlnieuws.nl/nederland/bij-meeste-kinderboerderijen-wel-iets-mis-heel-zorgelijk-om-te-zien 

3  http://www.metronieuws.nl/nieuws/binnenland/2016/06/op-veel-kinderboerderijen-is-het-flink-mis 

4  http://www.diervriendelijkekinderboerderijen.nl/dieronvriendelijk-fokbeleid 
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